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Nearing her one-hundredth birthday, Roseanne McNulty faces an uncertain future, as
the Roscommon Regional Mental hospital where she's spent the best part of her adult
life prepares for closure. Over the weeks leading up to this upheaval, she talks often
with her psychiatrist Dr. Grene, and their relationship intensifies and complicates. Told
through their respective journals, the story that emerges is at once shocking and
deeply beautiful. Refracted through the haze of memory and retelling, Roseanne's
story becomes an alternative, secret history of Ireland's changing character and the
story of a life blighted by terrible mistreatment and ignorance, and yet marked still by
love and passion and hope.

作者介绍: 

塞巴斯蒂安·巴里，爱尔兰著名作家，多本作品高踞英国畅销图书排行榜，2004年以
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Vivid account of the life in Catholic Ireland in 1910-30s. Stirred up anger and great
sadness in this reader. Gentle pace to start with, it does pick up momentum and reach
a fantastic climax at the end. A bit unsure about the ending, as much as I liked it
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小说开始，女主人公Roseanne
McNulty已经接近100岁，是Roscommon精神病院最老的病人，也可能是整个爱尔兰最
老的人。她没有亲人，没有朋友。在她即将离开这个世界的时候，她开始秘密地记录她
对以前生活的记忆。她年轻的时候在一个名叫Sligo的小镇的生活。一个她描述为冷冽
，阴雨...  

-----------------------------
当两个困守在破旧的精神病医院的老人，在病人与医生之间的相互诊断之中，通过不同
的视角，分别展开了各自人生的片段。细腻流畅的叙述里，历史就在这样和人物的经历
粘合在一起。一段难忘的成长记忆，一段伤心的情感生活，在与时代更替的交织着=中
，展示出人性中间的善与恶。作家...  

-----------------------------
“人人都不完美，比如说我，但是这并不重要，如果我们不能怀着坚定的爱来到天国的
大门前，圣彼得一定不会放我们进去的。”
爱某人，爱他的不完美，爱世界，爱它的充满缺陷。不是我们盲目无知，而是勇于担当
。 这是我2010年读到的最好的小说，作者一定是个深厚底蕴...  
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